
 

 

 

 
 

 

 

 
 
 

 

 

 
 

 

 

 
 
 

 

 
 

 
 

 

 
 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 

 
 

 
 

 

 
 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 
 

 

 
 

 
 

 

 
 
 

 

 

 
 

 

 

 
 
 

 

 

 
 

 

 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 
 

 

 

 
 
 

 

 

 
 

 

 

 
 
 

 

 
 

 
 

 

 
 
 

 

 
 

 

FRÅGA STÄLLD TILL KATARINA NYBERG FINN, ORDFÖRANDE I 
HÄLSO- OCH SJUKVÅRDSNÄMNDEN, OM 
Hälsocentral i Torvalla 

2020 startades en politiskarbetsgrupp samt tjänstekvinna som tog in fakta i de 
senaste årens utredningar kring primärvården, Östersunds kommuns 
stadsutveckling och planering samt Hälsovalet. 
Resultatet av arbetsgruppens arbete var bl a ett konstaterande att en 
hälsocentral i Torvalla behövs. 

Beslut togs i Hälso- och sjukvårdsnämnden (HSN) att starta upp en 
hälsocentral/vårdenhet i Torvalla 2022. Mycket av underlaget till beslut fick 
arbetsgruppen och HSN genom Östersunds kommun. 

Under 2022 skickades en ansökan in för att starta en vårdenhet i Torvalla. 

 

Med bakgrund av ovan önskar jag svar på: 

När öppnas en primärvårdsenhet i Torvalla? 

 

 

 

Cristine Persson 

Centerpartiet 
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